



Article number / Artikelnummer: **3B36-2T**

EAN number / EAN: 4250384776435
Freight category / Frachtkategorie: C

Double-leaf mobile fence door, with handle inside and outside

Mobilzaun Tür doppelflügelig mit Klinke oder Panikschloss, mit Klinke innen und außen



Item description

Double-leaf mobile fence door

Double-leaf mobile fence door

That ensures safe entry and exit with construction fence secured areas on construction sites or mobile facilities.

· consists of a robust, welded frame construction
· passage width: approx. 2.10 m
· total height: approx. 2.30 m

- with handle inside and outside

Artikeltext

Mobilzaun Tür doppelflügelig mit Klinke oder Panikschloss

Doppelflügelige Mobilzaun-Tür

Sorgt für einen sicheren Ein- und Ausgang mit Bauzaun in gesicherten Bereichen auf Baustellen oder mobilen Einrichtungen.

· besteht aus einer robusten, verschweißten Rahmenkonstruktion
· Durchgangsbreite: ca. 2,10 m
· Gesamthöhe: ca. 2,30 m

- mit Klinke innen und außen

Technical specifications

Weight: kg
Dimensions: 594 mm x 2330 mm x 2300 mm
Material: Steel, galvanized

Technische Daten

Gewicht: kg
Abmessungen: 594 mm x 2330 mm x 2300 mm
Material: Stahl, verzinkt

* All data are approximate values (partly with industry-standard rounding for better understanding) and serve only for product understanding, but not as a basis for the design of accessories, storage solutions, adaptations, combination products or the like. All information is without guarantee, for possible errors and resulting consequences we assume no responsibility.

* Alle Angaben sind Richtwerte (teilweise mit branchenüblichen Rundungen zum besseren Verständnis) und dienen lediglich zum Produktverständnis, nicht aber als Basis zum Bau von Zubehörteilen, Lagergestellen, Adaptierungen, Kombinationsprodukten o.ä. Alle Angaben sind ohne Gewähr, für evtl. Fehler und resultierende Folgen übernehmen wir keine Verantwortung.